
Protokół Nr 8/2021 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 Rady Miejskiej Białogardu  
w dniu 23 czerwca 2021 r. 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej Urzędu Miasta. 
 
Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w Białogardzie - druk C,  
b) w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w mieście Białogard na rok szkolny 2021/2022 - 

druk D, 
c) w sprawie utworzenia żłobka miejskiego i ustalenia jego statutu- druk E, 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia żłobka miejskiego i ustalenia jego statutu  
    - druk F, 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych oraz nadania mu 

statutu - druk G,  
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 - druk H, 
g) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031  
    - druk I. 

     3. Sprawy różne. 
     4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
          komisji. 

Posiedzenie o godz. 900 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji Edukacji, 
Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu B. Borkowski.  

Przewodniczący Komisji – pytał czy są uwagi do porządku posiedzenia komisji? 
Uwag nie zgłoszono. 
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 7/2021 
z posiedzenia komisji w dniu 25 maja 2021 r.   
   Komisja  przyjęła  protokół  Nr 7/2021  z  posiedzenia  w  dniu 25 maja 2021 r., 
głosując:  za - 4 (jednogłośnie).  
 
Ad 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w Białogardzie - druk C 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji. 
  

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 
drodze wewnętrznej w Białogardzie - druk C, głosując: za - 4 (jednogłośnie).  
 

 
b) w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w mieście Białogard na rok szkolny 

2021/2022 - druk D 
 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta P. Janowski. 
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w mieście Białogard na rok szkolny 2021/2022 - druk 
D, głosując: za- 4 (jednogłośnie). 
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c) w sprawie utworzenia żłobka miejskiego i ustalenia jego statutu - druk E 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Miasta. Burmistrza Białogardu 

w załączniku do projektu uchwały. Żłobkowi Miejskiemu w Białogardzie przy ul. Feliksa Stamma 
nadana została nazwa „Gryfuś”. 

 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w mieście Białogard na rok szkolny 2021/2022 - druk 
D, głosując: za- 4 (jednogłośnie). 

  
 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia żłobka miejskiego i ustalenia jego 
     statutu - druk F 
 
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta.  
 
Od godz. 910 w komisji uczestniczył radny K. Pietrzak. 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie utworzenia żłobka miejskiego i ustalenia jego statutu - druk F, głosując: za- 5 
(jednogłośnie). 

 
 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych oraz  
    nadania mu statutu - druk G 
 
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta.  
 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie utworzenia żłobka miejskiego i ustalenia jego statutu - druk F, głosując: za- 5 
(jednogłośnie). 

 
 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 - druk H 
 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta I. Kubiak.   

 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 wraz z autopoprawką - druk H, głosując: za- 5 
(jednogłośnie).  
 

 
 
g) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 

2021-2031 - druk I 
 

   Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta.   
 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 - druk I, głosując: za- 5 
(jednogłośnie).  
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Ad 3. Sprawy różne. 
  Radny J. Sosnowski - pytał jak się ma Zakład Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej? Czy ma problemy finansowe czy ich nie ma? Zdaniem Radnego miasto jest 
brudne, zaniedbane. Czy jest to spowodowane brakiem ludzi? 

 Jednostka ma środki większe niż miał Prezes A. Nowak. Sprzętu ma więcej. Środki 
otrzymali na co chcieli, a efektów praktycznie nie ma żadnych. Uwagi zgłaszają mieszkańcy. 
Tego nie było przez dwadzieścia pięć lat.  
 Radny K. Pietrzak - zwrócił uwagę na niewykoszone trawy.   

Radna E. Żółtowska - zwróciła uwagę, że ulica Klonowa nie jest sprzątana. Jest 
zaniedbana i brudna. Ponadto sprzątanie nie powinno odbywać się o godzinie 900, 1000 tylko 
wcześniej, ponieważ kurz osiada na osoby przechodzące.   

W innych miastach sprzątanie ulic i chodników odbywa się o godzinie 400, 500.  
Radny J. Sosnowski - zwrócił uwagę, aby udać się rano na Plac Wolności, kiedy 

kończą się imprezy w ogródku piwnym. Po zamknięciu ogródka zostaje jedno wielkie 
śmietnisko.  

Zdaniem Radnego osoba wynajmująca ogródek powinna to tak zorganizować, aby we 
własnym zakresie posprzątać teren.  

Mieszkańcy tego rejonu zgłaszają uwagi, że jest sikanie po klatach schodowych 
i należałoby się temu przyjrzeć. To jest centrum miasta.  

Przewodniczący Komisji - poruszył sprawę ekspertyzy dachu filii biblioteki na 
ul. Komara? Czy już coś wiadomo, ponieważ potrzebne będą środki finansowe. Czy biblioteka 
może być, czy faktycznie dach już jest w takim stanie, że filię biblioteki trzeba będzie zamknąć 
i wykonać remont? 

Radny - pytał czy już coś wiadomo na temat mostku na Świdwińskiej? Czy Miasto 
pociągnie do odpowiedzialności człowieka, który był pod wpływem środków odurzających?  

Przewodniczący Komisji - poinformował, że jeżeli chodzi Plac Wolności, ponieważ na 
placu samochody jadą pod prąd, to powinien ktoś z monitoringu miejskiego robić zdjęcia 
i wysyłać na Policję.  

Samochody nie jeżdżą tak jak powinny zgodnie z wprowadzonym ruchem drogowym 
i nikt na to nie reaguje. 

Radny J. Sosnowski - poinformował, że chciałby zobaczyć jak działa monitoring 
miejski, a chodzi o targowisko miejskie, jak młodzież skacze po dachach  i co się tam odbywa. 
Zawsze  jest pełno szkieł, pełno rozbitych butelek.  

Sekretrz Miasta - poinformował, że jeżeli chodzi o targowisko miejskie i monitoring to 
rzeczywiście i oczywiście już kiedyś o tym rozmawialiśmy, że pokaże jak monitoring 
funkcjonuje, aby ze dwie, trzy godziny posiedzieć i zobaczyć czy wszystko widać, ponieważ 
inaczej się to ocenia nie widząc tego. 

Sekretrz Miasta - powiedział, że porozmawia z Panią Kierownik i przygotujemy 
specjalne upoważnienia dla komisji.  

W odpowiedzi w sprawie targowiska miejskiego w ostatnim czasie zostało zgłoszonych 
na Policję siedem interwencji, siedem różnego rodzaju zdarzeń, między innymi dotyczących  
spożywania alkoholu, zaśmiecania, dewastacji stołów.  

Z siedmiu zgłoszonych na Policję interwencji cztery nie zostały podjęte.  
Radny J. Sosnowski - powiedział, że Policji praktycznie nie widać, a jak Policjanci 

stoją, to stoją w bocznej uliczce.  
Radny - poinformował, że ma interwencję z ulicy Słonecznej co tam się dzieje 

wieczorami jak młodzież wraca z ogniska. Nie ma tam Policji.  
Radny poinformował, że był poproszony wielokrotnie aby tam podjechać i zobaczyć co 

się tym rejonie dzieje. Młodzież jest pod wpływem alkoholu. Wraca i hałasuje w nocy, nad 
ranem. 

Radna M. Tarnecka - pytała czy prawdą jest że Młodzieżowy Dom Kultury idzie 
z powrotem do Starostowa? 

Zastępca Burmistrza - odpowiedziała, że nie ma jeszcze decyzji.  Starostwo Powiatowe 
złożyło Miastu taką ofertę. 

 Sekretrz Miasta - poinformował, że sprawa jest poddana opinii prawnej w naszym  
Biurze Prawnym, które ma przeanalizować przepisy.  
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Kwestia dotyczy prowadzenia zadań. Temat jest trudny. Zadanie zostało przekazane do 
realizacji przez Miasto na podstawie dwóch uchwał Rady Miejskiej.  

Na podstawie tych dwóch uchwał zostało podpisane porozumienie pomiędzy Powiatem 
Białogardzkim a Miastem Białogard.   

W porozumieniu zawarty był zapis zakup budynku.  Starostwo Powiatowe na mocy 
porozumienia przekazało mienie ruchome do prowadzenia zadania. 

Radny K. Pietrzak - pytał czy mamy rezerwy, składowisko z kostki polbrukowej? 
Zastępca Burmistrza - odpowiedziała, że wszystko to co jest zbierane z miasta i nadaje 

się  jeszcze do ponownego budowania składowane jest w Klępinie Białogardzkim.  
Obecnie z tej kostki polbrukowej pracownicy Zakładu Gospodarki Komunalnej 

wyremontowali część chodnika na ulicy Łokietka.   
 
    Ad  4. Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie  938  Przewodniczący Komisji 
R. Borkowski zakończył posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady 
Miejskiej Białogardu. 
 

protokołowała: Joanna Kamińska 

          Przewodniczący Komisji  
              
                                                       Robert Borkowski  

 


